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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László 
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben 

Írásbeli kérdés 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Dr. Kásler Miklós emberi erőforrások minisztériumot vezető Miniszter Úrhoz

,,A Duna Aréna környékén élők mikor kapják vissza korábbi nyugodt éjszakáikat és
álmaikat?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A 140 milliárdot felemésztő budapesti vizes világbajnokság központi helyszíne a Duna Aréna
esti, éjszakai kivilágítása miatt egyre több a környéken lakóktól érkező panasz.

Az épület kék díszkivilágítása zavarja a környéken lakók nyugalmát. A néptelen
úszókomplexum mögött élők az év 365 napján kapják a külső homlokzatot fényárban fürösztő
reflektorok visszavert fényét. Az üzemeltető Bp2017Kft. szerint ők mindent ajogszabályoknak
megfelelően csinálnak. A szakértői mérés viszont ellentmond állításaiknak.

A Duna Aréna külső, fémes burkolatát színváltós LED-es díszkivilágítássallátták el. Ez eleinte
különböző színekben pompázott, mára beállt egy nagyjából kék, olykor zöldes árnyalatra. És
ha egyszer felkapcsolják, nincs kegyelem. Égnek a reflektorok egész éjjel, a kék fény bevilágít
a hálószobába, nappaliba, dolgozószobába.

Az üggyel kapcsolatban a lakókmárkorábban megkeresték az uszodát üzemeltető Bp2017Kft.
t, aki szerint minden rendben van, ajogszabályoknak megfelelően látják el feladatukat.

A cég állításainak viszont ellentmondanak a szakértői mérések. A szakértő szerint más színű
fénnyel csökkenthető lenne a negatív hatás, a díszkivilágítás este 11 óra után történő
lekapcsolása pedig feltétlenül indokolt lenne.



Tisztelettel kérdezem miniszter úrtól, hogy ebben a konkrét ügyben, melyben már sajtócikk is
született milyen konkrét intézkedéseket kívánnak tenni annak érdekében, hogy a környéken
lakók ismét visszakapják korábbi nyugodt éjszakáikat és álmaikat?

Várom mielőbbi megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. szeptember 24.


